
Петак, 21. децембар 2018. године Семинар библиотекара матичног подручја

    У Народној библиотеци &quot;Филип Вишњић&quot; у Бијељини је одржан семинар о
начину успостављања добре сарадње и њеној даљој успјешности између библиотекара и
корисника.
   Предавач на семинару Александра Рендић, која је виши библиотекар у Народној
универзитетској библиотеци Републике Српске, сматра да библиотеке као јавне
установе које свој рад темеље на добром односу са својим корисницима, воде рачуна о
томе да развијају позитиван став и комуникацију са њима.
   
   &quot;Веома је важно знати како кориснику приближити библиотеку, како доћи до
потенцијалног корисника, као и да библиотекар својим радом привуче најбитнију, младу
популацију становништва&quot;, рекла је Рендићева.
   
   Она је навела да се темељ рада сваке библиотеке заснива на проширењу фондова те
додала да библиотекар треба да уђе у све аспекте знања, да се редовно информише и
образује, а истовремено да према корисницима развија позитиван став.
    

      

   

  

   Рендићева каже да су млади данас информатички образовани, а својим доласком у
библиотеку желе да науче нешто ново и добију нове погледе на свијет.
   
   &quot;Зато и библиотекар мора да прати све нове трендове, да буде информатички
писмен, јер без обученог и образованог библиотекара, библиотека неће моћи вршити
своју праву функцију&quot;, навела је Рендићева.
   
   Она је новинарима рекла да средства која библиотеке у Републици Српској добијају
нису довољна да би се књижни фондови богатили.
   
   &quot;Без тих фондова, логично, ми нећемо имати шта ни да понудимо нашим
корисницима, те се морамо довијати на разне начине - донацијама грађана и
слично&quot;, додала је Рендићева.
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   Она је оцијенила да је рад Библиотеке &quot;Филип Вишњић&quot; У Бијељини на
веома високом нивоу, да има велики број читалаца те да су одјељења у њој веома
активна.
   
    

  

    

  

   

  

   Директор Библиотеке у Бијељини Јован Цвјетковић рекао је новинарима да су
финансијска средства за рад Библиотеке минимална.
   
   &quot;Сада имамо мања материјална средства за разлику од прије 10-ак година, када
смо имали три пута мање чланова и три пута мање посјетилаца&quot;, рекао је
Цвјетковић.
   
   Он је навео да ће, ипак, Библиотека и ову годину завршити са рекордним бројем
чланова и посјета овој установи, што је, каже, заслуга свих запослених у Библиотеци,
али и грађана који су се одазвали позиву да што чешће долазе у ову установу и на тај
начин стварају навику читања.
   
   &quot;Овај семинар намијењен је библиотечким радницима са подручја које покрива
матично подручје Бијељина - Угљевик, Лопаре Осмаци, Доњи Жабар и Пелагићево, а
присутни су и књижничари и библиотекари из свих народних, школских, факултетских и
универзитетских библиотека, што је прилика да укажемо како да анимирају читаоце да
често долазе у њихове библиотеке те како да популаризујемо књигу и читање&quot;,
рекао је Цвјетковић.
   
   Он је навео да је семинар добра прилика да библиотекари сазнају и преносе добра
искуства својих колега. 
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   Цвјетковић је навео да Библиотека у Бијељини стално врши надзор над библиотекама
на свом матичном подручју, указујући им шта би, евентуално, требало да поправе у свом
раду.
   
   Он је најавио да би почетком наредне године требало да почне и електронска
позајмица књига на дјечијем одјељењу Библиотеке, а да ће током те године бити
завршена обрада књига и на одјељењу за одрасле, како би и ту почела електронска
позајмица.
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     Цвјетковић је, оцјењујући рад Библиотеке у 2018. години, рекао да је догађај који јеобиљежио рад у тој години гостовање прослављеног српског режисера Емира Кустрицеи представљање његове књиге &quot;Шта ми ово треба&quot;, али и гостовање ВукаДашковића, Милана Богојевића који је промовисао књигу о Милунки Савић, што су самонеки од догађаја у овој календарској години.      &quot;С поносом можемо рећи да ћемо ову годину завршити са 9.500 чланова и око180.000 посјета нашој установи&quot;.
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